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Tο 1963 ο Γιώργος Μη-
τσάκης έγραφε ένα από
τα χαρακτηριστικά μεγάλα

του σουξέ. Το ερμήνευσε ο Θόδωρος
Κανακάρης στη Philips αφού ο «δά-
σκαλος» είχε διακόψει για «λόγους αρ-
χής» τη συνεργασία του με την Colum-
bia. Το τραγούδι το «μυρίστηκαν» στην
Odeon (μετέπειτα Minos) του Μίνου
Μάτσα και εκεί το τραγούδησε με επί-
σης τρανή επιτυχία ο Σπύρος Ζαγοραί-
ος. Λίγα άσματα αγαπήθηκαν και χορεύτηκαν όσο
αυτό. Είναι χαρακτηριστικό των διαστάσεων που
απέκτησε πως τόσο ο Κανακάρης, όσο και ο Μητσά-
κης το ερμήνευσαν και σε δύο κινηματογραφικές
ταινίες. Ο πρώτος στο «Είναι σκληρός ο χωρισμός»
και ο μαέστρος μαζί με τη Δούκισσα στο «Aλλος για
το εκατομμύριο». Hταν οι εποχές που το λαϊκό τρα-
γούδι και ο ελληνικός κινηματογράφος βάδιζαν χέρι-
χέρι…

Στης Λαρίσης το ποτάμι
Που το λένε Πηνειό…

Στης Λαρίσης το ποτάμι ο Παναθηναϊκός δεν
κατάφερε να ξεπεράσει τα όριά του. Σε ένα κακό
παιχνίδι, δεν κέρδισε, αλλά και δεν έχασε από μια
Λάρισα που πάλεψε σε έναν προβληματικό
αγωνιστικό χώρο… Να θυμίσω πως στο ίδιο γήπεδο
ο Ολυμπιακός πνίγηκε. Οι «κόκκινοι» κινδύνεψαν
να την πατήσουν και με τον Παναιτωλικό στο
Καραϊσκάκη αλλά τελικά τσίμπησαν τη νίκη. Δεν
γλίτωσαν όμως τη γιούχα… από τους απαιτητικούς
οπαδούς τους. Ξέρεις τι είναι να σε κοιτά στα μάτια
μες την έδρα σου αντίπαλος με υποπολλαπλάσιο
μπάτζετ και με προπονητή τον ταπεινό Ματζουράκη
απέναντι στον τεράστιο Μπέντο… που παρά ταύτα,
αντέδρασε θετικά στο δεύτερο ημίχρονο; Αλλιώς
ονειρεύονται οι πιστοί τον Ολυμπιακό, αλλά αλλιώς

τα φέρνει η ζωή και τα δεδομένα του
ρόστερ… Είναι και οι πολλοί  τυφλοί
που βγάζουν ανοιχτομάτη το
μονόφθαλμο, τουλάχιστον στην
πατρίδα!

Eνας άλλος Ολυμπιακός, αυτός
του μπάσκετ, στο κατηφόρισμά του από τη
Θεσσαλονίκη, περνάει περήφανος απ’ της Λαρίσης
το ποτάμι, μετά τη δύσκολη
επικράτησή του κόντρα στον
ΠΑΟΚ δίχως Σπανούλη, Πρίντεζη
και Χάκετ. Νίκη που -παρά τα
όποια λάθη των αντιπάλων σε
κρίσιμα σημεία και τις νύξεις
για αβάντα από τη διαιτησία-
δείχνει ουσία και
χαρακτήρα. 

Πάρτι στης Λαρίσης το
ποτάμι κάνει και ο Αστέρας
στη διαδρομή προς την
Τρίπολη. Οι παίκτες του
Ελευθερόπουλου πήραν στο
παρά κάτι την ισοπαλία
απέναντι στον άτυχο,
άπειρο αλλά και αδύναμο
σε καίριες θέσεις Ηρακλή.
Το πάθος και η όρεξη των
αθλητών του Παντελίδη,
επιβεβαιώνει τις δηλώσεις του
τεχνικού των Θεσσαλονικιών
για μισογεμάτο ποτήρι, μόνο
που ο χρόνος είναι
αμείλικτος. 

Ο Πανιώνιος στη

Λιβαδειά θαρρείς πως έκανε ράφτινγκ στης
Λαρίσης το ποτάμι και γυρνάει στην Αθήνα
μετά την εκδρομή του με θετικότατες
αποτιμήσεις και μια ακόμη δυνατή μόστρα

για συγκεκριμένους ποδοσφαιριστές του
που αποτελούν δελεαστικό
μεταγραφικό στόχο πολλών

μνηστήρων.
Ποιος ξέρει αν τα Γιάννινα,

στην επιστροφή τους από τη
σημερινή αναμέτρηση με την
ΑΕΚ θα πανηγυρίσουν με τη

σειρά τους στον Πηνειό.
Σίγουρα ένα θετικό αποτέλεσμα

θα αποτελέσει για τους
ανθρώπους τους ΠΑΣ αφορμή για
γιορτή. Αντίθετα για την «Eνωση»

όλα τα άλλα εκτός από νίκη θα
θεωρούνται αποτυχία, ενδεχομένως με
απρόσμενες συνέπειες. Βλέπετε η
υπομονή κάποια στιγμή τελειώνει, και
οι αλήθειες στα άσχημα βγαίνουν
επιθετικά στην επιφάνεια. Μαζί και οι
κακίες. Πάντως αν δεν νικήσει η ΑΕΚ
τότε πάει ντουγρού στης Λαρίσης το
ποτάμι… Και όπως γράφει και ο
Μητσάκης:

Αν τυχόν και δε με θέλεις
Κει θα πέσω να πνιγώ…

...μπάλα μετά μουσ  κής

ΔΕΥΤΕΡΑ 19 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2016

με τον           ΚΩΣΤΑ ΜΠΑΛΑΧΟΥΤΗ

Στης Λαρίσης το ποτάμι!


